





Building a Bright Future for Humanity 共創人類美好未來

YCIS is committed to Building a Bright Future for Humanity

Founded in 1932 by Madam Tsang Chor-hang, Yew Chung International School (YCIS) has been providing quality bilingual education to the learners of Hong Kong for over 90 years. Extending from an early focus on Early Childhood Education, YCIS now offers a quality through-train education spanning early childhood, primary, secondary to the International General Certificate of Secondary Education (IGCSE) and International Baccalaureate Diploma Programme (IBDP).

YCIS offers an education with a rich and diverse blend of both Eastern and Western cultures, nurturing students to be bilingual, global-minded, and competitive leaders. The holistic and character-based education cultivates students to become compassionate and caring global citizens.

Our Bilingual Learning Communities equip students with a high level of proficiency in both English and Chinese as well as the skills and global perspective needed to succeed in a rapidly changing and increasingly connected world. Our curriculum is student-led, embracing a personalised and shared learning so that every student is challenged to think and learn differently.



▮耀中致力共創人類美好未來

耀中國際學校(耀中)於1932年由曾楚珩女士創辦,逾90年來一直為香港學子提供優質的雙語教育。從早期專注於幼兒教育開始,耀中至今提供優質的一條龍教育服務,涵蓋幼兒教育、中小學,以及國際普通中學教育文憑考試(IGCSE)和國際文憑大學預科課程(IBDP)。

耀中國際學校提供融匯東西文化且豐富多元的教育,培養學生成為精通中英雙語,具備全球視野和競爭力的領袖,並通過全人教育和品格教育,栽培學生成為富有同理心、關愛他人的世界公民。

我們的雙語學習共同體使學生具備高水平的中英雙語能力,並在急劇變化和聯繫日益緊密的世界中,獲得成功所需的技能及全球視野。我們的課程以學生為主導,採用個性化學習方式,共享知識,使每位學生在思維和學習上不斷接受挑戰。

香港耀中國際學校(香港耀中)是香港第一所本土國際學校,9 所校舍分別坐落於九龍塘和將軍澳,招收6個月至18歲(嬰幼兒學習班至13年級)的本地和外籍學生。



Programme

Early Childhood Education (ECE) Child-Centred Programme

Our ECE child-centred programme immerses children, aged six months to five years, in a multilingual and multicultural learning environment, where they are respected and celebrated as unique individuals through the relationships that are built within the programme. Through the Yew Chung Approach, children are valued and seen as capable individuals, who are supported in their learning and development by passionate and experienced teachers. The integrated approach draws from children's interests, ideas and questions which are presented in their play through our child-centred approach. Children are equipped with skills like creative and critical thinking, problem solving and innovation, that support their future learning and are nurtured to become responsible and respectful members of a wider community.

Primary SectionYears 1-2 Bilingual Learning Communities

Year 1 and 2 is a truly exciting and energetic place to be! The enthusiasm for learning, the excitement amongst students, the caring teachers, and the programmes are in place to cultivate the love of learning, while settling into rhythms and routines which help shape the future years. Engaging topics, lessons, and units of study lead students into the world of 21st century learning. The fostering of curiosity, creativity, and inquisitiveness help build young minds alongside the development of linguistic, mathematical, musical and physical skills.

Years 3-6 Bilingual Learning Communities

The building of soft skills such as teamwork, adaptability, resilience, and problem-solving are incorporated alongside all academic skills. A shift from 'my space' to 'our space' allows learners to grow creatively in a flexible space and explore the world around them in more meaningful ways, assisted by different teachers in various settings. Students harness their energy and ideas responsibly to ensure a higher degree of self-motivation and critical self-reflection where they become leaders of their learning!

Secondary Section

Students in the Secondary School will find a vibrant and stimulating environment for learning and social development. Our strong academic curriculum is partnered with a wide range of Co-curricular activities. Highly experienced and dedicated teachers and support staff contribute to the challenging, yet caring campus.

Years 7 to 9

We believe that our learning communities model in Years 7-9 enables students and teachers to creatively and holistically explore different fields of knowledge, fostering individual and collaborative learning skills that are critical for the 21st century. Students are encouraged to make connections in their learning across topics and subject disciplines, reinforcing concepts, vocabulary, and critical thinking skills. Students are also encouraged to be actively engaged in their learning, applying their knowledge to new and challenging contexts.

Years 10 to 11 International General Certificate of Secondary Education

In Years 10 and 11, students work towards achieving the International General Certificate



of Secondary Education (IGCSE), the most popular international certificate for this age group, administered by the Cambridge International Examinations (CIE). Students are required to choose at least one subject from each of the five major subject areas: Languages, Humanities, Sciences, Mathematics, and Creative, Technical and Vocational.

Years 12–13 International Baccalaureate Diploma Programme



The IB Diploma Programme is a rigorous pre-university course of study designed to meet the interests of highly motivated Secondary students aged 16-18. This comprehensive two-year programme satisfies the requirements of the International Baccalaureate Organization (IBO).

Our Uniqueness

Global Education in YCIS

YCIS offers a true blend of both Eastern and Western cultures, equipping children to be bilingual, global-minded, competitive, appreciative and caring global citizens. Students are nurtured in a multicultural environment with a fully-rounded and balanced education which transforms them into global thinking individuals.



Co-Principals and Co-Teaching Models

Two Co-Principals (one Western and one Chinese) work as partners to provide academic leadership to each school section. Equally, two fully-qualified teachers (one Western and one Chinese) share responsibility for the children's learning and development. This model also enhances cultural appreciation as they plan and teach a class together.

Character Formation

Our Character Education Programme aims at developing positive character traits in students, encouraging children to bring positive influence to others, as well as their local and global communities.

Music

We value music, which enhances children's spatial-temporal reasoning, leading to improved mathematics performance, memory span and intellectual development. Our students, aged four to Year 3, learn to play the violin. Primary to Secondary students may join the Individual Instrument Programme offering a wide range of instrumental courses.

Art and Artists-in-Residence

Our Artist-in-Residence Programme offers a distinct opportunity for our students to interact alongside working artists. Creativity is an essential part of our philosophy.

World Classroom

This unique programme prepares students to participate effectively in the global society. Students, in Years 7–9, have the opportunity to reach far-away communities, enabling learning beyond the walls of a classroom.



▮課程簡介

幼兒教育部

以幼兒為中心的課程

我們幼教部課程以幼兒為中心,使六個月至五歲的幼兒沉浸於雙語和多元文化的學習環境中,並獲得肯定、重視和尊重。透過耀中獨特的教學法,孩子們被看作是有價值且有能力的個體,並得到充滿熱誠和經驗豐富的教師支持他們的學習和發展需要。這整合式的教學法以兒童為中心,孩子們透過遊戲呈現的興趣、想法和問題是課程設計的基礎。通過《耀中幼教教學法》,孩子們將獲得創造力、批判性思維、解決問題和創新等技能,這些技能支持他們未來的學習,並確保他們成為社群中負責任且尊重他人的成員。

小學課程

第一至二班 雙語學習共同體

一、二年級是一個真正令人興奮和充滿活力的地方!對學習的熱情、和同齡人相處的興奮、循循善誘的老師以及各種學習項目都會讓孩子熱愛學習,並養成對塑造孩子未來極其有益的學習習慣。豐富多彩的主題課帶領孩子進入21世紀的學習世界,啟發學生的好奇心、創造力和求知慾,使孩子培養積極的思維習慣,同時發展孩子的語言、數學、音樂和體育技能。



第三至六班 雙語學習共同體

除了學術能力,我們還需要培養團隊合作、適應能力、 抗壓能力和解決問題的能力等軟技能。從「我的空間」到 「大家一起」的轉變使孩子能在不同老師的幫助下,在靈活 的學習空間裏,以更多樣化的方式探索世界。學生透過 自生學習,自我激勵和反思,使他們成為學習的主導者。

中學課程

耀中的中學部學生將會在富啓發和激勵性的環境裏學習並發展社交能力。除提供優質的學術課程外,中學部還開設了多項聯課活動。經驗豐富、勤懇的教職員為學生創造出 一個充滿挑戰與關愛的校園環境。

第七至九班

第七至九年級的學習共同體模式能夠讓學生和老師以創新的方法全面探索不同的知識領域,以培養對21世紀至關重要的個人和團體合作技能。我們鼓勵學生把不同的課題和科目貫穿,鞏固學習概念、詞彙及批判性思考的能力。同時我們鼓勵學生主動學習,在新的環境和挑戰下學以致用。

第十至十一班 國際普通中學教育文憑課程(IGCSE)

耀中國際學校 (中學) 為第十 和十一班的學生提供由英國 劍橋國際考試中心 (CIE) 創 設與認證的國際普通中學教

Cambridge Assessment
International Education
Cambridge International School

育文憑課程(IGCSE),此課程非常具有國際權威性。每位 學生須從國際普通中學教育文憑課程五大學科領域,即 語言、人文學科、自然科學、數學、科技創造及職業培訓 中,各選修至少一科。

第十二至十三班 IB文憑課程 (IB Diploma Programme)

IB文憑課程是一個要求嚴格及高水平的大學預科課程,專為16至18歲的優秀中學生而設計。為期兩年的IB文憑課程獲IB文憑組織所授權。



■獨特之處

耀中環球教育

耀中提供一套真正融匯的東西文化的教育,培育學生成為 具備中英雙語能力、國際視野、競爭力、並懂得感恩和 關懷的世界公民。耀中學生在多元雙語氣氛下得到全面和 均衡教育,潛移默化,成為擁有環球視野的人才。

雙校長制及雙教師制

耀中通過雙校長制及雙教師制來實現對東西文化的融合。 兩位來自中方和西方的校長,以合作方式共同管理學校的 運作及行政,同樣地,兩位來自中方和西方專業的教師擔 任合作夥伴,一起設計課程並共同授課,共同分擔培育學 生的責任。此教育模式同時促進學生對不同文化的理解。

資格認證

耀中國際學校(中學)獲得國際學校總會(CIS)的認可,並由IB組織(IBO)認證為IB世界學校,也是劍橋國際考試(CIE)的考試中心。

品格生活教育

耀中幫助學生發展正確價值觀,以對當地及全球社區與環境 帶來貢獻。

音樂

音樂教育在耀中扮演着關鍵角色,音樂訓練能促進孩子的圖像思維發展,提升孩子的數學能力、記憶力及智力。小提琴課程為幼兒教育部四歲班至小學第三班學生的必修課。小學第四班至中學的學生可自由選擇學習其他各類不同樂器。



藝術及駐校藝術家

本校特設駐校藝術家計劃,提供一個獨特的機遇讓學生與 當代藝術家交流切磋。發展創意是我們的教育理念的根本 之一。

世界教室

世界教室是一個獨特的課程讓學生學習如何融入當前的 世界環境。本校的第七至九班學生將有機會在老師的帶 領下,走出課室,走向世界。



Careers and University Guidance Programme

To support our students in planning for their future studies and careers, our Careers and University Guidance Office (CUGO) offers one-to-one support, and assists students in fulfilling all necessary requirements to complete application processes. Our excellent results and university acceptance information can be noted on our website.

職業及升學輔導計劃

為幫助學生規劃未來的學習與職業道路,耀中 職業及升學輔導辦公室 (CUGO) 提供個別指導, 協助學生完成申請大學的各項程序。本校網站 展示了畢業生的驕人成績,以及取錄他們的國際 頂尖大學院校名單。

Yew Chung Yew Wah Scholarship Programme

The Yew Chung Yew Wah Scholarship Programme is a merit-based award that acknowledges the highest level of academic achievement, leadership and service. It targets highly motivated and talented students from around the world who can benefit from a bilingual international education with a strong creative element. A Yew Chung Yew Wah scholar is committed to the pursuit of excellence and honouring the vision and values of the school.

The Scholarship Programme includes The Madam Tsang Chor-hang Memorial Scholarship (Overall Achievement Award), Yew Chung Yew Wah Subject & Talent Award, Yew Chung Yew Wah IGCSE/IB/A Level Award.

耀中耀華 獎學金計劃

耀中耀華獎學金計劃旨在表揚學生在學術成就、 領導力及服務方面的出色表現。它獎勵來自世界 各地,積極進取且富有才華的優秀學生,讓他們 受惠於雙語及全人的國際教育。耀中耀華獎學金 得主對追求卓越全力以赴,並秉持學校的願景和 價值。

獎學金計劃包括:曾楚珩女士紀念獎學金(整體 學術成績獎學金)、耀中耀華學科及才能獎,以 及耀中耀華IGCSE/IB/A Level獎。



CONTACT US 聯繫我們

Yew Chung International School

🛖 3 To Fuk Road, Kowloon Tong, Hong Kong 香港九龍塘多福道三號

8 +852 2338 7106

admissions@ycef.com

www.ycis-hk.com